
Notulen overleg Wijkplatform d.d. 11-12-2023 
 

Aanwezig ;   17   personen 

Afgemeld :      2   personen 
 

De voorzitter opent deze bijeenkomst en heet iedereen welkom, met name de 
netwerkpartners.  Er zou nog een grondstoffencoach van RWM aanschuiven maar 
die heeft helaas moeten afzeggen. 
De penningmeester is nog niet geheel hersteld. 
Namens de gemeente is aanwezig ; wijkcoördinator, stadsdeelmanager en 
handhaving.  
 
 
 

Aktiepunten / aandachtspunten 
 

 
1. Stand van zaken vierkant achter de huizen . 
Het betreft voornamelijk J.Steenstr. – In de Camp – Frans Halsstr en van Ostadestr. .  
De illegale stortingen blijven doorgaan. Alhoewel handhaving aangeeft niet te 
kunnen handhaven is volgens de voorzitter de brandgang wel degelijk van de 
gemeente. Het binnenterrein zelf is van Zo Wonen.                                                
De wijkcoördinator dient dit binnen de gemeente nog op te pakken met een 
nieuwe collega.  
 
 

2. Overlast verkeer P.Potterstraat als school uit is. 
Deze kwestie speelt bij alle scholen en blijft onder de aandacht bij iedereen, en 
specifiek bij het Kindcentrum. 
 

3. Renovatie Kerkplein. 
De beplanting was gepland in november, maar volgens de wijkcoödinator staat 
dit nu op de planning voor week 3 komend jaar. 
 

 
4. Naamswijziging Kerkplein incl. plaquette burg. Corbeij. 

De stadsarchivaris is hiermee bezig. In het kader van 80 jaar bevrijding zal er 

volgend jaar extra aandacht worden besteed aan voormalig burgemeester Corbeij. 

De naam van het plein wordt “Plein 1817”.                                                                   

Het straatnaambord is inmiddels bij de voorzitter. Winand zal een offerte voor 

de plaquette opvragen en die zal via het wijkplatform ter goedkeuring (budget) 

naar de gemeente gaan. De officiële opening zal gehouden worden op de 

wijkontmoetingsdag 2024. 

            

- Middenterrein Rembrandtstraat: 

 Zo wonen heeft het asfalt gedeelte tijdelijk geadopteerd inclusief 1,5 mtr.grond 

om bijvoorbeeld te beschilderen. Maximus leegstandbeheer zou nog voor 

beplanting zorgen. Bij Zo Wonen is inmiddels een tekening gemaakt die nog 

met de bewoners besproken gaat worden. Vermoedelijke actie Maart 2024. 



 

      -  Info boekje Broeksittard. Dit boekje dient geactualiseerd te worden. Een van de 

          leden zal hierbij ondersteuning aanbieden. E.e.a. is in behandeling. 

- Er is een voorstel om iemand van de afdeling verkeer gemeente Sittard-

Geleen uit te nodigen om eens op bepaalde tijdstippen in de wijk te komen 

kijken naar de verkeerssnelheid ( bijvoorbeeld rond 8.00/9.00 uur – 15.00 uur 

en 17.00 uur). Dit zal besproken worden tijdens de evaluatie van de week 

van de veiligheid op 8 januari tijdens het eerste overleg van het 

wijkplatform. 

- Kruis Achter de Hoven . Er wordt navraag gedaan of bewoners die in directe 

omgeving wonen dit kruis willen adopteren. De voorzitter is hiermee bezig. 

- Op de Jan Steenstraat staan alleen straatnaamborden als je vanaf de 

Tuddernderweg komt. Er dienen ook straatnaamborden vanaf de andere kant 

te komen bij de zijstraten. Dit is in behandeling bij de gemeente. 

- Het klooster Weidom is verkocht is en zou verbouwd gaan worden tot een 

particulier verzorgingshuis. De stadsdeelmanager geeft aan dat de 

vertraging ligt in het feit dat de projectontwikkelaar nog gegevens dient 

aan te reiken bij de gemeente.                                                                                                      

De wijkcoördinator merkt op dat bij bouwwerkzaamheden ook naar de 

veiligheid van de straat gekeken moet worden. 

- In de wijk zijn op diverse plaatsen de lampen vervangen. Er wordt opgemerkt 

dat het soort licht zeer koud aandoet. Achter de kerk is de felle verlichting 

inmiddels iets aangepast. De wijkcoördinator geeft aan dat de verlichting 

inderdaad te fel is in relatie met de inrichting van de straat. 

 

Rondvraag en overige ; 

• Er wordt gevraagd naar de langdurige werkzaamheden op de 

Broeksittarderweg.Volgens de wijkcoördinator zijn dit werkzaamheden van 

van Enexis (vernieuwing gas en waterleiding). Dit zal nog op meer plekken 

in de wijk gaan gebeuren. 

• Een van de bewoners heeft een overzicht gemaakt van geplande 

activiteiten in 2024, en er wordt opgemerkt dat het gemeenschapshuis dit 

jaar 50 jaar bestaat 

• Er wordt ook gevraagd of er nog vlaggen van Broeksittard te krijgen zijn . 

Dit wordt in het voorjaar opnieuw onder de aandacht gebracht. 

  

           Nieuwe data overleg wijkplatform 2024 om 19.30 uur: 

           8 januari  / wo. 14 februari  /  11 maart / 8 april met netwerkpartners / 

           13 mei / 10 juni / 8 juli /  augustus vakantie / 9 september met netwerk- 

           Partners / 14 oktober / wo.13 november / 9 december met netwerkpartners       

            


